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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie VVD betreffende Schriftelijke 
vragen over brede schoolontwikkeling in Julianadorp 

 

 
Aan de fractie VVD 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 23 juli 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over Schriftelijke vragen over brede 

schoolontwikkeling in Julianadorp, de antwoorden vindt u onder de vragen: 

 

1. Wij vinden dat het begrip brede school meer inhoudt dan slechts een soort 

bedrijfsverzamelgebouw van scholen en kinderopvang. We zien als VVD graag een 

verdergaande doorontwikkeling naar een integraal kindcentrum (IKC). Hoe kijkt het college 

van burgemeester en wethouders naar de ontwikkeling om te komen tot een IKC op deze 

locatie? 

 

Wij ondersteunen de ontwikkeling om te komen tot een integraal kindcentrum (IKC) op deze locatie. 

Het is echter aan schoolbesturen en kinderopvang om te komen tot afspraken hierover. 

 

2. Zijn alle betrokken partijen bereid om te komen tot een IKC op deze locatie? 

 

Ja. 

 

3. Is het college van mening dat de gefaseerde verbouwing van het scholencomplex aan de 

Drooghe Bol en de al gemaakte afspraken tussen de betrokken partijen gaan leiden tot een 

IKC waarin alle betrokken partijen deel gaan nemen, inclusief stichting Meerwerf? 

 

Er worden gesprekken gevoerd over inhoudelijke samenwerking tussen alle partijen. De huidige 

verbouwbouwplannen staat verdere ontwikkeling niet in de weg. 

 

4. Zo nee, welke inspanningen wil het college gaan doen om dit wel te realiseren? 

 

Zie antwoord vraag 1. Gemeente blijft ook in de toekomst gesprekspartner. 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 5 september 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


